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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till landsbygdsminister Peter Kullgren (KD)

2024/25:836 Utbrott av svinpest 

När svinpesten spreds lamslogs stora delar av områden i och omkring 
Västmanland. Detta gjorde det svårt för exempelvis lantbrukare att fortsätta 
driva sin produktion. Stora delar av områden spärrades av, och man fick inte 
tillträda dem. 

För en del lantbrukare kom det ersättning för förlorad inkomst, men för 
exempelvis maskinförare som hade sina skogsmaskiner i skogarna kom det 
ingen eller väldigt sen ersättning. Svinpesten måste också verkligen ses som ett 
stort hot mot livsmedelsproduktionen i landet. 

Vi kan räkna med att nya utbrott av svinpesten kommer att komma när det nu 
finns så pass mycket vildsvin som det gör. Det är viktigt att tänka att det 
kommer att hända igen, och då behöver staten vara förberedd för att kunna 
hjälpa lantbrukare och företagare som drabbas. Vem som ska ta kostnaderna 
måste redas ut, för det är en angelägenhet för hela samhället att 
livsmedelproduktionen skyddas och står emot olika kriser.

Min fråga till landsbygdsminister Peter Kullgren blir därför:

 

Vad avser ministern och regeringen att göra för att klara nästa utbrott av 
svinpesten bättre, och vilka lärdomar har man dragit av det förra utbrottet?

………………………………………

Mikael Larsson (C)

Från Riksdagsförvaltningen
2025-02-25
Besvaras senast
2025-03-05 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


